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§ 18   

Svar på medborgarförslag om att fälla träd för mer 
ljusinsläpp 

Beslut 
Spånga-Tensta stadsdelsnämnd beslutar att inga träd ska fällas i 

Bifrostparken samt att utredning om utökad belysning ska 

kompletteras till tidigare skrivelse till Trafikkontoret.   

 

Ärendet 
Spånga-Tensta stadsdelsförvaltning har mottagit ett medborgarförslag 

om ökat ljusinsläpp i Bifrostparken samt belysning av skogspartiet 

och gångvägar i området. Medborgarförslaget omfattar även en ökad 

närvaro av Närpolisen i Solhem. Förslagställaren påtalar att 

otryggheten har ökat i området på grund av att parken fungerar som 

tillhåll för festande ungdomar på helger och vardagar.  

 

Stadsdelsförvaltningens entreprenör genomförde på beslut från 

tidigare medborgarförslag den 16 november 2016 åtgärder i parken. 

En tall fälldes och en riskgren togs bort. Kronreducering av parkens 

ek och lönn samt borttagning av korsande och döda grenar på 

lövträden genomfördes för att öka ljusinsläppet. Ytterligare fällning 

av träd för att öka ljusinsläppet är inte lämpligt. 

 

Förslaget om ökad belysning i området ska kompletteras till 

skrivelsen till Trafikkontoret om trygghetsskapande belysning 2016-

2020, Spånga-Tensta stadsdelsnämnd Dnr 1.2.5-519/2016. 

 

Spånga-Tenstas stadsdelsförvaltning hade redovisat ärendet i ett 

tjänsteutlåtande från den 13 december 2016. 

Dnr 1.2.4-614/2016 

 

Beslutsgång 
Nämnden ställde sig bakom förvaltningens förslag. 

 


